Company Profile

2021/2022























عن النداوة About ANADAWA.

.Values القيّم

.Vision الرؤية

.Message الرسالة

.Objectives الأهداف.

.Services الخدمات.

.Choose us إختر النداوة.

.Responsibilities المسؤوليات

.Contact us إتصل بنا.



About ANADAWA.

A Libyan limited company, established in 2019, in accordance with the provisions of the Libyan Commercial Law 23/2010, with Commercial Registration No.: 56203, Chamber of Commerce No.: 4713 and licence No.: 4056203. ANADAWA specialized in the import and trade of medicines, equipment and medical supplies. It came to meet the growing need for medical services in Libya, and it operates throughout an effective partnerships and agreements with the government and private sectors, in addition to the exclusive distribution of international manufacturer and companies products. Since ANADAWA established, it has supplied and distributed disposables, medicines, equipment and consumable products, all of which are of high quality and competitive price from international and desirable manufacturers at the local, regional and global levels.

عن النداوة

شركة ليبية محدودة أنشئت سنة 2019، أسست وفقاً لأحكام القانون التجاري الليبي2010/23 بسجل تجاري رقم 56203 وغرفة تجارية رقم: 4713 وترخيص رقم 4056203 وغرفة تجارية رقم: 4713 وترخيص رقم 4056203 وهي شركة متخصصة في استيراد وتجارة الأدوية والمعدات والمستلزمات الطبية. جاءت لسد الحاجة المتزايدة للخدمات الطبية بليبيا، وتمارس أعمالها من خلال إبرام الشراكات والدتفاقيات الفعالة مع القطاعين الحكومي والخاص، الى جانب التوزيع الحصري لمنتجات عالمية. قامت الشركة منذ تأسيسها بتوريد وتوزيع أدوية ومعدات ومنتجات إستهلاكية ذات الإستخدام مرة واحدة وجميعها ذات جودة عالية والسعر المنافس من شركات مصنعة عالمية ومرغوبة على الصعيد المحلي والإقليمي والعالمي.



قىمنا Our Values



المسؤولية من خلال خدمات ما بعد البيع وتحمل كافة المسؤولية الاجتماعية والبيئية والإقتصادية.

Responsibility

Through after-sales services and bear all social, environmental and economic responsibility.



الشراكات ان تكون شراكاتنا مع عملائنا ومزودينا لتحقيق اهدافنا واهداف شركائنا.

Partnerships

To make our partnerships with the customers and suppliers meets our goals and the other party's goals.



الخدمة ان نقدم ارقى خدمة ومنتجات على مستوى المنافسين، فالطب خدمة وليست سلعة.

Service

To provide the best service and products against our competitors, as medicine is a service, not a commodity.



الاستدامة من خلال اسس متينة وقدرة على رسم وتحقيق الاهداف.

Sustainability Through building solid foundation that able to draw and achieve goals.



الحداثة نقل الحلول والتقنيات الحديثة الى البلاد والمساهمة في تطور الخدمات الصحية.

Development Transfer the modern solutions and technologies to the country and contribute to the development of healthcare services.







اهداف النداوة

- إقامة شراكات إستراتيجية مع المؤسسات الطبية والمراكز التخصصية ومقدمى الرعاية الصحية بكافة ربوع ليبيا.
- الإلتزام التام بتقديم خدمات ما بعد البيع لتحقيق رضى عملائنا الكامل.
 - تقديم منتجات عالمية ذات جودة عالية.
 - توفير خدمات مهنية وتقنيات لتطوير القطاع الصحى.
- تلبية حاجة الاستشاريين والمختصين لآداء العمليات الحراجية بنجاج.

Objectives

- Establishing strategic partnerships with medical entities, centers and healthcare providers in all around Libya.
- Full commitment to provide after-sales services for achieving our customer's satisfaction.
- Supplying high quality international products.
- Providing professional services and technologies that develop the healthcare sector.
- Meet the need of consultants and specialists surgeons to perform successful surgical operations.



رؤيتنا

ريادة السوق المحلي وان نكون مزود المنتجات والتقنيات الاول والموثوق على مستوى ليبيا.

Our Vision

To lead the local market, and to be the first reliable products and technologies medical provider in Libya.



رسالتنا

الإرتقاء بمستوى الخدمات الصحية بليبيا من خلال التنافس العادل وكسر الاحتكار للشركات وتوفير ما يحتاجه السوق المحلي عامة مع الاحتفاظ بالجودة الشاملة والمعايير العالمية في كل ما يتم استيراده وتوزيعه.

Our message

Strengthening healthcare sector in Libya through fair competition and breaking the monopoly of companies and providing the local market needs in general, while maintaining comprehensive quality and international standards in every products and services imported and distributed.

خدماتنا Our services



معدات ومستلزمات طبية. Medical equipment and supplies.

كل ما يتم استعماله من أدوات ومعدات طبية داخل المستشفيات والعبادات والكليات العلمية ومراكز الرعاية الصحية، كالآثاث وتجهيزات العلاج الطبى والأدوات والمواد الكيميائية الطبية، الملابس الطبية، القوارير، الحقن، الدوارق، أدوات التشريح العامة، الشاش والقطن والضمادات، الكمامات الطبية، القفازات، القماشيات، وما الي ذلك من منتحات استهلاكات ذات الاستخدام الواحدة.

All medical supplies and equipment used in hospitals, clinics, colleges and healthcare centers, such as furniture, medical treatment equipment, medical tools and chemicals, medical clothing, vials, syringes, beakers, general autopsy tools, gauze, cotton and bandages, medical masks, gloves, cloths, And other single-use consumable disposable products.



مستلزمات حراحات الكسور والعظام. Orthopedic surgeries Supplies.

لتوفير حلول زراعة أكثر ذكاءً تتجاوز التوقعات، من خلال اشراك أفضل الموارد والتكنولوجيا المتقدمة والمطورين المتخصصين، يتم تصنيع وتوفير منتحات متطورة من خلال الشراكة ودمح الرؤى السريرية من جراحى العظام والمتخصصين في الرعابة الصحبة والأكاديميين الطيبين لتقديم حلول في معالجة الصدمات، تنظير المفصل، المثبتات الخارجي، الاطالات، توصيلات الوجه والفكين، والعمود الفقرى.

To provide smarter implant solutions that exceed expectations, by engaging the best resources, advanced technology and specialized developers, where an advanced products manufactured and supplied through partnership and integrating clinical insights by the orthopedic surgeons with healthcare professionals and medical academics, to deliver the suitable solutions for Trauma. Arthroscopy, External Fixators, Prosthesis, Maxillofacial connections, and the spine.



أدوية ومستحضرات صيدلانية .

Medicines and pharmaceutical products.

تزويد وتوزيع المستحضرات الصيدلانية الطبية والمستحضرات وتقدم خدمة المشتريات للعيادات الخاصة والمستشفيات والمؤسسات الحكومية والخاصة وصيدليات البيع بالتجزئة، وذلك من خلال اررام اتفاقيات التوزيع الحصرية، وتعزيز وترخيص الأدوية والمستحضرات الصيدلانية التجارية، لتضم الأدوية المتخصصة، الأدوية ذات العلامات التجارية، المراهم ومستحضرات التحميل والفيتامينات والمنتجات الصحية يدون وصفة طبية، الحقن الوريدية، واللقاحات.

Supplying and distributing medical and pharmaceuticals products, providing a procurement service to private clinics, hospitals, government and private institutions and retail pharmacies, throughout an exclusive distribution agreements, and supportive licensing of brands and generic medicines including specialized medicines, ointments, cosmetics, vitamins and health products over the counter otc's, intravenous injections, and vaccinations.





قوة المنتج تعمل النداوة على حصرية التجارة بالمنتجات والمستلزمات ذات العلامات التجارية الرائدة بالمجال يضمن من خلاله الجودة والقيمة التنافسية والتسويقية للمنتج والخدمات، لينطبق ذلك على الادوات واالمعدات الطبية ومستلزمات حراحة العظام.

Product Strenath

ANADAWA is carrying out the exclusive trade of products and supplies with leading brands in the field, through which it guarantees the quality and competitive marketing value of every product and services, applying this to medical equipment and orthopedic supplies.

الوصول للمستهلك غالبًا ما يضطر مرضانا للسفر بسبب عدم توافر العلاجات والادوات التي يحتاجها الجراح، لذلك، نحن نعمل عبر العديد من الأطر التجارية والأخلاقية لتوسيع الوصول العادل إلى التقنيات والتجهيزات المتقدمة ، مما يسهل وصول الخدمة للجميع.

Access to the consumer
Our patients often have to travel due
to the unavailability of the treatments
and tools needed by the surgeon;
therefore, we work across many
commercial and ethical frameworks to
expand equitable access to
advanced technologies and
equipment, facilitating service access
for all around the country.



المعرفة والخبرة تتمتع النداوة بتجمع وتناغم خبرات محلية في المنتجات والمستلزمات والمعدات الطبية والصيدلانية جنبًا إلى جنب مع معر

الطّبية والصيدلانية جنبًا إلى جنب مع معرفة تسجيل المنتجات في السوق الأجنبية، توفر لنا هذه التجربة الرؤية في فهم هذه

الأسواق المعقدة.

Knowledge and experience
ANADAWA has the combination and
harmonization of local expertise in
medical and pharmaceutical
products, supplies and equipment
along with knowledge of product
registration in the foreign market, this
experience provides us with insight into
understanding these complex markets.



الشراكة

نعمل بشكل وثيق مع شركاؤنا من خلال اتفاقيات الشراكة الحصرية، حيث ندخل منتجاتها في الأسواق مهما كانت ناشئة أو صعبة، ونستخدم أصولها وخبراتها وبنيتها التحتية بشكل كامل، الدمر الذي يضفي الموثوقية ونجاح طرح المنتج.

Partnership

We work closely with our partners through exclusive partnership agreements, where we introduce the products to the markets, no matter how emerging or difficult, and make full utilization of its assets, expertise and infrastructure, which adds reliability and successful product launch.



اسباب لإختيار النداوة Reasons to choose us.



الخدمات اللوجستية يمكننا تقديم الخدمة بكامل جودتها وسرعتها وضماناتها اللازمة. بحيث يتم تيسير الوصول إلى الأدوية والمعدات والتجهيزات والمستلزمات الطبية في نطاق تخصصنا بجميع ربوع البلاد شرقاً وغرباً وجنوباً.

Logistics

We can provide full service quality, speed and necessary guarantees. As we facilitate access to medicines, equipment and medical supplies within the scope of our specialization in every parts across the country, east, west and south.



المسؤوليات **Responsibilities**

المسؤولية الاحتماعية

تأثير نشاطنا التجاري الخدمي في كافة الإجراءات على المجتمع ليتضمن التوظيف والتعامل وتقديم الخدمة، ويتم ذلك باحترام القوانين، والتشريعات والنظم والمعاهدات المبرمة مع مختلف الأطراف، والدخول في شراكات محدودة مع مختلف الأطراف وتحديد المسار الموجه نحو إدراج اهتماماتنا للمسائل الاجتماعية والأخلاقيات العامة واحترام حقوق الانسان والمستهلَّك سُواء في أنشطتنا التشُّغيلِّية أو في أستراتيجياتنا التي تهتم بالمورد البشري كأساس في تأدية الاعمال وتلقى الخدمات، وبالتَّالي سينعكس حتماً كل ذلك على تحقيق مسَّووليتنا الإجتماعية.

Social Responsibility

The impact of our service business in all procedures to the society including employment, business deals and service provision, by respecting the laws, legislation, regulations and treaties concluded with various parties, entering into limited partnerships with various parties and determining the path directed towards our concerns to social issues and public ethics and respect for human and consumer rights, whether In our operational activities or in our strategies that maintain the human resource as a base of doing business and receiving services, all of this will inevitably reflect on achieving our social responsibility.





المسؤولية البيئية

المساهمة في ان يصبح الناس أكثر وعيًا تجاه الأثر البيئي ويعون ضرر التلوث اذي قد يتسبب محدودية المعرفة بالضرر البيئي للموارد الطبيعية في محاولة لإيجاد توازن بين النمو الاقتصادي وتخفيض الهدر والوصول إلى بيئة أنظف. وتحقيقاً لذلك فإن النداوة تدرك تماماً دورها في المساهمة والمشاركة بكافة المحافل والبرامج الداعية للحفاظ على البيئة وعلى رأسها الانشطة التي تخص التصرف غير المسؤول للمنتجات ذات الاستخدام الواحد.

Environmental responsibility

Contribute to help people becoming more aware to the environmental impact and aware about the damage that may cause due to pollution according the limited knowledge of the environmental and natural resources damages, by attempting to find a balance between economic growth and medical waste reduction and management. ANADAWA is fully aware of its role in contributing and event, forums and programs calling for saving environment, mainly the activities related to the irresponsible medical waste of the disposable products.







المسؤولية الإقتصادية

بناء الشراكات على المستوى الدولي ورفع عجلة الانتاجية بالمستشفيات والمراكز الصحية وإدخال التطور والحداثة إليها، كما توفر النداوة فرص عمل مستدامة، وآمنة، وتضمن المشاركة، وجديرة باهتمام المختصين وذوي الخبرات والناشئين كذلك على حد السواء، الى جانب تأمين فرص العمل، فإن تبعات ذلك كثيرة اهمها الخضوع لضرائب الدولة وتجديد الرخص واذونات المزاولة ودفع المخصصات الضمانية بانتظام.

Economic Responsibility

By building international partnerships, raising the productivity in hospitals and healthcare centers, and introducing development and modernity to them. ANADAWA provides sustainable and safe jobs opportunities, guarantees participation, and deserves the attention of specialists, expertise and trainee as well, in addition, the consequences are many, the most important part is our subjecting to governmental taxes, renewal of licenses and permits of practice, and periodic payment of security allowances.





المسؤولية التنموية

وتتمثل في وعي وفهم النداوة لمقاصد التنمية المستدامة وخاصة الاهداف التي تعنى بها الشركة فيما يخص الصحة الجيدة والرفاه والنظافة الصحية والعمل اللائق ونمو الاقتصاد، الصناعة والابتكار، الحد من أوجه عدم المساواة، الإستهلاك والانتاج المسؤولان، وعقد الشراكات لتحقيق الأهداف، وفي ذلك تمد النداوة يد التعاون والإشتراك مع جميع الجهات المحلية والدولية الخاصة منها والعامة في سبيل المساهمة بتحقيق التنمية المستدامة بعقد الندوات والمؤتمرات والمبادرات الهادفة والنناءة.

Developmental responsibility

By understanding the objectives of sustainable development, especially the goals that the company is concerned with in terms of good health, well-being, hygiene, decent work, economic growth, industry and innovation, reducing inequalities, responsible consumption and production, and establishing partnerships to achieve the goals, and in this ANADAWA extends a hand of cooperation and participation with all local and international entities, private and public, in order to contribute to achieving sustainable development throughout workshops, conferences and targeted and constructive initiatives.







ملف تعريف الشركة Company Profile 2021/2022















Contact Us.



+218 91 875 0561 +218 91 341 4742 +218 91 940 5957



www.anadawa.ly

f anadawa med

طرابلس-ليبيا Tripoli- LIBYA منطقة السبعة Assabaa District Near to Ministry of Youth بالقرب من وزارة الشباب

